
1 

 

Protokół LXXII/24 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 26 marca 2024 r. 

 

Obrady odbyły się w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

 

Obradom przewodniczyli: Przewodniczący Sejmiku - Arkadiusz Bąk oraz 

Wiceprzewodniczący Sejmiku - Jan Maćkowiak. 

  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12:00 i trwały do godz. 18:03.  

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

CZĘŚĆ UROCZYSTA - godz. 12:00 

 

1. Otwarcie części uroczystej LXXII Sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez 

Przewodniczącego Sejmiku – Pana Arkadiusza Bąka. 

2. Wprowadzenie Sztandaru Województwa Świętokrzyskiego. 

3. Odśpiewanie Hymnu Państwowego. 

4. Powitanie uczestników uroczystej części sesji. 

5. Podsumowanie  działalności Samorządu Województwa w latach 2018-2024: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku – Pana Arkadiusza Bąka,  

b) wystąpienie Marszałka Województwa – Pana Andrzeja Bętkowskiego. 

6. Wręczenie podziękowań. 

7. Wystąpienia zaproszonych gości. 

8. Wyprowadzenie Sztandaru Województwa 

 

CZĘŚĆ ROBOCZA – godz. 15:00 

 

9. Otwarcie części roboczej LXXII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez 

Przewodniczącego Sejmiku – Pana Arkadiusza Bąka. 

10. Stwierdzenie kworum. 

11. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

12. Wybór sekretarzy obrad. 

13. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

16. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego poparcia postulatów 

polskich rolników: 
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a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska – Pana Piotra Żołądka, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych 

w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza 

Jamki, 

b)  stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Leszka Wawrzyły,  

c)  dyskusja, 

d)  głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania warunków i trybu finansowania 

sportu na terenie województwa świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza 

Jamki, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Leszka Wawrzyły,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2024 r. ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani 

Renaty Janik,  

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy województwa 

świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Wicemarszałek Województwa Pani 

Renaty Janik,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz Muzeum Narodowego 

w Kielcach nieruchomości położonej w obrębie Oblęgorek, gmina Strawczyn: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 
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c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Andrzeja Swajdy, 

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz Muzeum Narodowego 

w Kielcach nieruchomości położonej w Kielcach przy ul. Rynek 3: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Gałuszki, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Andrzeja Swajdy, 

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnik Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej - Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Andrzeja Swajdy,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnik Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej - Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana 

Andrzeja Swajdy,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego 

w Kielcach oraz wojewódzkich samorządowych jednostkach organizacyjnych, 

kontrolowanych przez Komisję Rewizyjną w VI kadencji, w przedmiocie realizacji 

wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w okresie VI kadencji: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja,  

c) głosowanie uchwały. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach 

w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2018-2022: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja,  
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c) głosowanie uchwały. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii w Morawicy 

w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2018-2022: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja,  

c) głosowanie uchwały. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pani Jolanty Tyjas,  

b) dyskusja,  

c) głosowanie uchwały. 

30. Informacja o stanie realizacji programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Świętokrzyskiego 2021-2027. 

31. Informacja o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach za okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 roku. 

32. Sprawy różne. 

33. Zamknięcie LXXII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Rozpoczęcie obrad poprzedziło wykonanie utworów: „List” Edyty Górniak oraz „Never 

Enough” musicalu The Greatest Showman przez Angelikę Orłowską młodą świętokrzyską 

wokalistkę, laureatkę wielu konkursów wokalnych, uczestniczkę m.in. Ogólnopolskiego 

Festiwalu „Scena dla siebie” i „Szansy na sukces”, pochodzącą z Piotrowa, w powiecie 

ostrowieckim, w gminie Waśniów. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił młodą wokalistkę, podziękował jej za występ 

i wręczył bukiet kwiatów. 

Następnie otworzył uroczystą sesję Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że uroczystym obradom sesji towarzyszył będzie 

Sztandar Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Następnie zwrócił się do uczestników sesji o powstanie, a poczet sztandarowy wprowadził 

Sztandar Województwa.  

 

Ad 3.  

Uczestnicy uroczystości odśpiewali Hymn Państwowy. 
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Ad 4. 

Przewodniczący Sejmiku powitał przybyłych gości:  

- Krzysztofa Słonia – Senatora RP, 

- Józefa Bryka – Wojewodę Świętokrzyskiego, 

- Roberta Jaworskiego, Prezesa Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego, 

- Nadbrygadiera Krzysztofa Cioska – Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży - 

Pożarnej w Kielcach, 

- Tomasza Jarosza - pierwszego Zastępcę Komendanta Wojewódzkiego Policji w Kielcach, 

- Jarosława Karysia – Przewodniczącego Rady Miasta Kielce, 

- Zarząd Województwa Świętokrzyskiego z Panem Marszałkiem Andrzejem Bętkowskim 

na czele,  

- radnych Województwa Świętokrzyskiego VI kadencji,  

- dyrektorów wojewódzkich jednostek organizacyjnych, 

- dyrektorów departamentów Urzędu Marszałkowskiego, 

- radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z Przewodniczącym tego 

Sejmiku, Panem Oskarem Frydrychem, 

- przedstawicieli świętokrzyskich mediów. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu nr: 1-4. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Sejmiku, a następnie Marszałek Województwa Andrzej Bętkowski 

dokonali podsumowania szóstej kadencji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

  

Teksty wystąpień ww. osób stanowią załączniki nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad 6, 7. 

Marta Solińska-Pela – Dyrektor Kancelarii Sejmiku w Urzędzie Marszałkowskim 

zaprosiła na środek sali Przewodniczącego Sejmiku Arkadiusza Bąka, Marszałka 

Województwa Andrzeja Bętkowskiego oraz Wiceprzewodniczących Sejmiku: Agnieszkę 

Buras i Jana Maćkowiaka, po czym nastąpiło uroczyste wręczenie podziękowań: tableau 

ze zdjęciami radnych szóstej kadencji, kafelka oraz opracowania podsumowującego 

szóstą kadencję. 

 

Następnie Marta Solińska-Pela zaprosiła na scenę Wicemarszałek Województwa Renatę 

Janik, Wicemarszałka Województwa Marka Bogusławskiego oraz Członków Zarządu: 

Marka Jońcę i Tomasza Jamkę, którym uroczyście wręczono podobne podziękowania.  

 

W dalszej części Marta Solińska-Pela zaprosiła na scenę radnych Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w kolejności: Grzegorza Banasia, Agatę Binkowską, Grzegorza 

Gałuszkę,  Macieja Gawina, Mieczysława Gębskiego, Sławomira Gieradę, Tadeusza 

Kowalczyka, Janusza Kozę, Pawła Krakowiaka, Marcina Piętaka, Andrzeja Prusia, 

Marka Strzałę, Andrzeja Swajdę, Elżbietę Śreniawską, Grzegorza Świercza, Jolantę 

Tyjas, Leszka Wawrzyłę, Waldemara Wronę, Bogusławę Wypych, Piotra Żołądka, 
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którym Przewodniczący Sejmiku wraz z Marszałkiem Województwa wręczyli 

podziękowania. 

 

Po wręczeniu podziękowań wykonano pamiątkową, wspólną fotografię. 

 

Marta Solińska-Pela zaprosiła na scenę Wojewodę Świętokrzyskiego Józefa Bryka, 

któremu Przewodniczący Sejmiku z Marszałkiem Województwa wręczyli 

podziękowanie, co zostało uwiecznione na fotografii. 

 

Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu Wojewodzie Świętokrzyskiemu Józefowi 

Brykowi. 

 

Józef Bryk – Wojewoda Świętokrzyski podziękował za otrzymany upominek. 

Podziękował również za współpracę w czasie, kiedy zasiadał w Sejmiku Województwa 

w kończącej się kadencji. Życzył wszystkim wesołych świąt i udanej kampanii 

w wyborach samorządowych. 

 

Przewodniczący Sejmiku zaprosił na scenę Senatora RP Krzysztofa Słonia, który 

również otrzymał od Przewodniczącego Sejmiku i Marszałka Województwa 

podziękowanie.  

 

Głos zabrał Krzysztof Słoń – Senator RP. Podziękował Zarządowi i radnym za pracę 

na rzecz województwa w blisko sześcioletniej kadencji. Wszystkim złożył życzenia 

wielkanocne. 

 

Kolejnymi osobami zaproszonymi na scenę przez Martę Solińską-Pelę w celu wręczenia 

podziękowań przez Przewodniczącego Sejmiku i Marszałka Województwa byli: 

Nadbrygadier Krzysztof Ciosek - Świętokrzyski Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej,  

Inspektor Tomasz Jarosz – pierwszy zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji, 

Burmistrz Robert Jaworski - prezes Związku Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego. 

 

Podziękowania otrzymali również:  

Mariusz Bodo – Sekretarz Województwa, 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska - Skarbnik Województwa, 

Oskar Frydrych – Przewodniczący Młodzieżowego Sejmiku III kadencji, 

Marta Solińska-Pela – Dyrektor Kancelarii Sejmiku w Urzędzie Marszałkowskim. 

 

Przewodniczący Sejmiku podziękował przedstawicielom gmin i powiatów 

za współpracę z samorządem Województwa. Słowa podziękowania skierował również 

do wszystkich dyrektorów jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu 

i współpracowników a także mediów. 
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Ad 8.  

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do uczestników sesji o powstanie, po czym 

wyprowadzono Sztandar Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Na zakończenie części uroczystej zaprosił wszystkich do wysłuchania kwartetu smyczkowego 

Estradi Various w składzie: 
Mariusz Połomka, pierwsze skrzypce, 

Emilia Kopeć, drugie skrzypce, 

Magdalena Sikorska-Osuch, wiolonczela, 

Grzegorz Jerzak, kontrabas. 

 

Kwartet wykonał utwory: Tango Por Una Cabeza komp. Carlos Gardel, Don't stop me now- 

z repertuaru zespołu Queen, Ragtime z filmu Vabank Henryka Kuźniaka i dodatkowo Kanon 

na jazzowo w oparciu o Konana Johanna Pachelbela.  

 

Po zakończeniu występu Przewodniczący Sejmiku wraz z Wiceprzewodniczącym Sejmiku 

Janem Maćkowiakiem podziękowali wykonawcom, a paniom wręczyli bukiety kwiatów. 

 

Przewodniczący Sejmiku zaprosił wszystkich na spotkanie świąteczne do foyer na I piętrze.    

 

Ad 9.  

Przewodniczący Sejmiku otworzył część roboczą LXXII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 

2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.     

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących 

w sesji Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Beata Cedro-Łosak oraz mec. Mariusz 

Delipacy.               

 

Ad 10. 

Przewodniczący Sejmiku na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczyło  

26 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

  

 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Ad 11 i 12. 

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Mieczysława Gębskiego i Marcina Piętaka. Następnie zapytał, czy kandydaci wyrażają 

zgodę na kandydowanie? 

 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o zalogowanie się i potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Za pośrednictwem systemu eSesja radni otrzymali w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku 

obrad? 

 

Radny Marek Bogusławski – Wicemarszałek Województwa w imieniu Zarządu złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonym na obszarze 

województwa świętokrzyskiego, którego treść odczytał (zał. nr 7). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski? 

 

Dalszych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Sejmiku powitał, przybyłego na obrady Wicewojewodę Michała 

Skotnickiego. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: 

Mieczysława Gębskiego oraz Marcina Piętaka. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem 

sekretarzy, kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania? 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad 

jednogłośnie tj. 22 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad 13.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy o samorządzie 

województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Sejmiku. 
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Poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji 

uczestniczyło 23 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik zagłosował za wnioskiem jednogłośnie  tj. 23 

głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że pkt: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonym na obszarze województwa 

świętokrzyskiego” zostanie zamieszczony w pkt 20 porządku obrad. Pozostałe punkty 

zmienią odpowiednio kolejność. 

 

Ad 14.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła 2 interpelacje w sprawach: 

- wznowienia i organizacji publicznego transportu zbiorowego na trasie Jędrzejów – 

Katowice, 

- remontu nawierzchni DW 742 na odcinku Włoszczowa – Kluczewsko oraz wykonanie 

chodnika w miejscowości Międzylesie przy DW 742. 

 

Radny Marek Strzała złożył zapytanie w sprawie zwiększenia środków i wydatków 

na remont DW 765 na odcinku Staszów – Osiek. 

 

Radna Agata Binkowska złożyła: 

- interpelację w sprawie składników wynagrodzenia Sekretarza Województwa Pana Mariusza 

Bodo za lata 2022-2023, 

- zapytanie w sprawie dotacji udzielonej w ramach RPOWŚ 2014-2020. 

 

Radna Renata Janik – Wicemarszałek Województwa udzieliła odpowiedzi na zadane 

zapytanie przez radną Agatę Binkowską. 

 

Radny Maciej Gawin poruszył temat „Uzdrowiska Busko-Zdrój”. 
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Przewodniczący Sejmiku przypomniał pytanie zadane przed sesją Marszałkowi 

Województwa Andrzejowi Bętkowskiemu w sprawie usunięcia budki z zapiekankami 

w pobliżu nowo powstającego mostu na rzece Kamiennej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

na DW 754. Jak podkreślił, Marszałek  potwierdził usunięcie wspomnianej budki. 

 

Ad 15. 

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami (zał. nr 10).  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Sprawozdanie z działalności Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

 

Ad 16. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 11) 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą informację. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego poparcia postulatów 

polskich rolników (zał. nr 12). 

 

Radny Leszek Wawrzyła przedstawił ww. stanowisko. 

 

Przewodniczący Sejmiku odczytał treść omawianego projektu uchwały. 

 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marek Bogusławski – Wicemarszałek Województwa, 

Przewodniczący Sejmiku Arkadiusz Bąk, radny Grzegorz Banaś, radny Leszek 

Wawrzyła, radny Mieczysław Gębski, radny Artur Konarski, radny Marek Jońca – 

Członek Zarządu, radny Andrzej Swajda, radny Paweł Krakowiak.  

 

W trakcie dyskusji; 

-  radny Marek Jońca – Członek Zarządu złożył poprawkę do projektu uchwały polegającą 

na wykreśleniu w Stanowisku przedostatniego akapitu w brzmieniu: ”Jednocześnie Sejmik 
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wzywa Janusza Wojciechowskiego Komisarza do spraw rolnictwa w Komisji Europejskiej 

o ustąpienie z zajmowanego stanowiska.  Cała kadencja Pana Komisarza to okres 

pogarszającej się sytuacji polskich i europejskich rolników. Wprowadzając do Wspólnej 

Polityki Rolnej zapisy Zielonego Ładu, nie zadbał Pan om interes rolników, 

co doprowadziło do masowych protestów w krajach Unii Europejskiej” (zał. nr 13). 

 

- radny Andrzej Swajda powołując się na § 90 b pkt. 2, zgłosił wniosek formalny o przyjęcie 

projektu uchwały w całości zgodnie z wnioskiem projektodawcy. 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że jako pierwszy zostanie poddany pod głosowanie 

wniosek formalny. Poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 12 radnych, tym samym nie było zachowane kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W wyniku braku kworum wniosek formalny oraz uchwała nie zostały poddana pod 

głosowanie. 

 

Ad 18.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych w województwie 

świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25 (zał. nr 14). 

 

Tomasz Jamka - Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu (Opinia Nr 149/2024 wpłynęła na piśmie 

i stanowi zał. nr 15 do protokołu). 

 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierał radny Marek Strzała.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 18 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych 

w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/881/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 18 

głosami „za” i stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

Ad 19. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określania warunków i trybu finansowania sportu 

na terenie województwa świętokrzyskiego (zał. nr 18). 

 

Tomasz Jamka - Członek Zarządu przedstawił projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały przez Członka Zarządu Tomasza Jamkę 

prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Sejmiku Jan Maćkowiak. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu (Opinia Nr 150/2024 wpłynęła na piśmie 

i stanowi zał. nr 19 do protokołu). 

 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 16 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określania warunków 

i trybu finansowania sportu na terenie województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/882/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 16 

głosami „za” i stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

 

Ad 20. 

Radnym udostępniono projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego ( zał. nr 7). 

 

Andrzej Bętkowski – Marszałek Województwa przedstawił projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały przez Marszałka Województwa Andrzeja 

Bętkowskiego prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Sejmiku Arkadiusz Bąk. 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu (Opinia Nr 151/2024 wpłynęła na piśmie 

i tanowi zał. nr 22 do protokołu). 

 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 17 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/883/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 17 

głosami „za” i stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

 

Ad 21. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2024 r. ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. nr 25). 

 

Radna Renata Janik - Wicemarszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 170/24 stanowi zał. nr 26 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 15 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu 

Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2024 r. ze środków 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/884/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 15 

głosami „za” i stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

 

Radny Artur Konarski poinformował, że z przyczyn technicznych nie mógł uczestniczyć 

w głosowaniu, a chciał głosować „za”. 

 

Ad 22. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy województwa 

świętokrzyskiego (zał. nr 29). 

 

Radna Renata Janik - Wicemarszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą (Opinia 

Nr 173/2024 wpłynęła na piśmie i stanowi zał. nr 30 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 16 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy 

województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/885/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 16 

głosami „za” i stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

Radna Jolanta Tyjas poinformowała, że z przyczyn technicznych nie mogła uczestniczyć 

w głosowaniu, a chciała głosować „za”. 

 

Ad 23 i 24. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 23 i 24 z porządku 

obrad mogą być łącznie omówione. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
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Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie 

na rzecz Muzeum Narodowego w Kielcach nieruchomości położonej w obrębie Oblęgorek, 

gmina Strawczyn (zał. nr 33), 

- wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie 

na rzecz Muzeum Narodowego w Kielcach nieruchomości położonej w Kielcach przy 

ul. Rynek 3 ( zał. nr 34). 

 

Radny Marek Jońca - Członek Zarządu przedstawił projekty uchwał, a następnie wniósł 

o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą (Opinie 

Nr 171/24 i 172/24 wpłynęły na piśmie i stanowią zał. nr 35 i 36 do protokołu). 

 

Radny Andrzej Swajda – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie Nr 397/24 

i 398/24 stanowią zał. nr 37 i 38 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 17 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, 

w drodze darowizny, przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz Muzeum Narodowego 

w Kielcach nieruchomości położonej w obrębie Oblęgorek, gmina Strawczyn. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/886/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 17 

głosami „za” i stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 40 do protokołu. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo 

Świętokrzyskie na rzecz Muzeum Narodowego w Kielcach nieruchomości położonej 

w Kielcach przy ul. Rynek 3. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 
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Uchwała Nr LXXII/887/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 17 

głosami „za” i stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 42 do protokołu. 

 

Ad 25 i 26. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 25 i 26 z porządku 

obrad mogą być łącznie omówione. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 

2040 (zał. nr 43), 

- zmian w budżecie województwa na 2024 rok (zał. nr 44). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa przedstawiła projekty uchwał, 

a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały przez Skarbnik Województwa Marię 

Fidzińską-Dziurzyńską prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Sejmiku Jan 

Maćkowiak. 

 

Radny Andrzej Swajda – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie Nr 399/24 

i 400/24 stanowią zał. nr 45 i 46 do protokołu). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Swajda, Andrzej Bętkowski – Marszałek 

Województwa, Barbara Kieres – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 17 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W trakcie sprawdzania kworum, prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Sejmiku 

Arkadiusz Bąk. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się o od głosowania? 
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Uchwała Nr LXXII/888/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 16 głosami „za” przy 1 glosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 47 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 48 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie województwa na 2024 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/889/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 11 głosami „za” przy 1 glosie „przeciw” oraz 5 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 

zał. nr 49 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 50 do protokołu. 

 

Radna Agata Binkowska poinformowała, że omyłkowo podczas głosowania nacisnęła 

klawisz „przeciw”, a zamierzała nacisnąć  „wstrzymuje się”. 

 

Ad 27. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego 

w Kielcach oraz wojewódzkich samorządowych jednostkach organizacyjnych, 

kontrolowanych przez Komisję Rewizyjną w VI kadencji, w przedmiocie realizacji wniosków 

i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w okresie VI kadencji ( zał. nr 51). 

 

Radna Agata Binkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 16 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Świętokrzyskiego w Kielcach oraz wojewódzkich samorządowych jednostkach 

organizacyjnych, kontrolowanych przez Komisję Rewizyjną w VI kadencji, w przedmiocie 

realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w okresie VI kadencji. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się o od głosowania? 
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Uchwała Nr LXXII/890/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 16 

głosami „za” i stanowi zał. nr 52 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 53 do protokołu. 

 

Ad 28. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach w przedmiocie 

działalności statutowej jednostki w latach 2018-2022 (zał. nr 54). 

 

Radna Agata Binkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

w Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach w przedmiocie działalności statutowej 

jednostki w latach 2018-2022. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/891/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 16 

głosami „za” i stanowi zał. nr 55 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 56 do protokołu. 

 

Radny Jan Maćkowiak – Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że z przyczyn 

technicznych nie mógł uczestniczyć w głosowaniu, a chciał głosować „za”. 

 

Ad 29. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii w Morawicy 

w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2018-2022 (zał. nr 57). 

 

Radna Agata Binkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 17 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Świętokrzyskim Centrum Psychiatrii 

w Morawicy w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2018-2022. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/892/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 17 

głosami „za” i stanowi zał. nr 58 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 59 do protokołu. 

 

Ad 30. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie skargi na Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 60). 

 

Radna Jolanta Tyjas przedstawiła projekt uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez 

Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 15 radnych, tym 

samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Z uwagi na brak odnotowania kworum przez radnego Artura Konarskiego, Przewodniczący 

Sejmiku poprosił o ponowne sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 16 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie skargi na Marszałka 

Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się o od głosowania? 

 

Uchwała Nr LXXII/893/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 16 

głosami „za” i stanowi zał. nr 61 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 62 do protokołu. 
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Ad 31. 

Radni otrzymali Informację o stanie realizacji programu regionalnego Fundusze Europejskie 

dla Świętokrzyskiego 2021-2027 (zał. nr 63). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przedstawionego materiału? 

 

Głos zabierali: radny Andrzej Swajda, Jacek Sułek - Dyrektor Departamentu Inwestycji 

i Rozwoju. 

 

Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik ww. Informację 

przyjął. 

 

Ad 32. 

Radni otrzymali Informację o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Kielcach za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 roku (zał. nr 64). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przedstawionego materiału? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik ww. Informację przyjął. 

 

Ad 33. 

Sprawy różne. 

 

Głos w sprawach różnych zabierali: radny Leszek Wawrzyła, radny Artur Konarski, radny 

Marek Jońca – Członek Zarządu, radna Bogusława Wypych, radny Grzegorz Banaś, 

Andrzej Bętkowski – Marszałek Województwa.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował również, że: 

1. Zgodnie z aktualnym harmonogramem prac Sejmiku na I półrocze 2024 roku były 

to ostatnie robocze obrady w VI kadencji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

W związku z wpłynięciem petycji i wniosków do Sejmiku  prace kontynuować będzie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Informacje o dacie i miejscu posiedzenia radni 

otrzymają w statutowym terminie.   

2. Przypomniał, że roczne oświadczenia majątkowe za 2023 r. należy złożyć do 30 kwietnia 

br. Kancelaria Sejmiku będzie przyjmowała oświadczenia doręczone osobiście 

do siedziby Urzędu, bądź przesłane drogą pocztową. W tym przypadku o zachowaniu 

terminu do złożenia oświadczenia będzie decydować data stempla pocztowego.   

3. W drugiej połowie kwietnia br.  Departament IT Urzędu Marszałkowskiego przygotuje 

protokoły zdawczo – odbiorcze użyczonego Państwu sprzętu. Poprosił o terminowy zwrot 

tabletów, laptopów i modemów – najpóźniej do dnia 7 maja br.  

Konieczny będzie również zwrot kart parkingowych wydanych przez Świętokrzyski 

Urząd Wojewódzki.   
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Ad 34. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie LXXII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

 

Przewodniczący Sejmiku                                                     Wiceprzewodniczący Sejmiku 

 

 

 

        Arkadiusz Bąk                                                                           Jan Maćkowiak 

     

 

                                                    Sekretarze obrad 

 

radny Mieczysław Gębski      radny Marcin Piętak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 

Robert Świstak 


